

Level 6 Agenda (Girls)

(From Feb. 13 to 17, 2022)

TESTS FOR THE WEEK		
Subject		Date
Math	Study the following for the Math test #2: Lessons 5.2, 5.5, 6.5, and 7.2	Sunday, February 13
Arabic	<u>الاستعداد للتقييم الختامي للغة العربية في نص استماع خارجي.</u>	Monday, February 14
Science	Study the following for the Science test #2: Introduction to Matter - Chapter 1 Lessons 1-2-3	Tuesday, February 15
Islamic	الاستعداد لاختبار الفترة الثانية لمادة التربية الإسلامية في الدروس التالية: توحيد: (البدع – الذنوب والمعاصي – منهج أهل السنة والجماعة في العقيدة) حديث: (إحصان النبي صلى الله عليه وسلم إلى الحيوان – تكثير الماء بين يدي النبي صلى الله عليه وسلم - فضل سقيا الماء) فقه: (حكم الزكاة ومكائنها – زكاة الفطر)	Thursday, February 17

Date	Subject	Classwork	Homework
Sunday 13-2-2022	Math	Lesson 9.4: Compare Ratio	-----
Monday 14-2-2022	Math	Continuation of Lesson 9.4: Compare Ratio	-----
Tuesday 15-2-2022	Math	Lesson 10.1: understand Rates	-----
Wednesday 16-2-2022	Math	Continuation of Lesson 10.1: understand Rates	-----
Thursday 17-2-2022	Math	Continuation of Lesson 10.1: understand Rates	-----

English	<p>Prepare for test # 2 which will be conducted on Sunday, February 20, 2022:</p> <p>(1): Unseen Reading Comprehension You will be required to answer both literal and inferential questions.</p> <p>(2): Literature: The questions will be based on the comprehension and skill application of the following selections from My Perspectives:</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. A Blessing from page 139 to page 140 2. The Black Hole of Technology from page 215 to page 217 <p>(3): Vocabulary: The questions will test your ability to use the vocabulary words in context, to identify definitions, synonyms, and antonyms based on the following lessons:</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. Vocabulary Lesson # 2: Connotations and Denotations 2. Concept vocabulary of the literature selections on pages 138 and 214 <p>(4): Grammar: The questions will test your understanding of the following lessons:</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. Adjectives and Adverbs 2. Using Modifiers 		
	Session	Classwork	Homework
	Literature	<p>Unit 4: Imagination "The Phantom Tollbooth Act 1" Continue reading and discussing The Phantom Tollbooth, Act I from page 283 to page 306</p>	-----
	Revision	Revision	

Social Studies	<p>Unit 2: The Umayyads Lesson 4: The Next Seven Caliphs Prepare for the upcoming Benchmark on Monday, February 21, 2022. Study the following:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Unit 2 Lessons 2+3 • Unit 4 Lessons 3+4 (Student Book-Activity Book)
-----------------------	---

French	
	Projet de classe-dictée Evaluation

Science	Classwork	Homework
	Forces and Energy– Chapter 1 Lesson 1	-----
	Forces and Energy– Chapter 1 Lesson 1	-----
	Forces and Energy– Chapter 1 Lesson 2	-----
	Forces and Energy– Chapter 1 Lesson 2	-----

Computer	Revision
	Prepare for the upcoming Practical Exam on Sunday, February 20, 2022 which will be conducted during Computer class. Study the following: Assignment 7: Create a Flyer-Phase 1 Assignment 8: Create a Flyer-Phase 2

Arts	Kindly bring the following:
	- Sketchbook - Colored papers - Scissors - Glue

KSA Geography	
	تابع ملوك المملكة العربية السعودية

Arabic	الدرس	الواجب
	الدرس 7 (في الغابة) - شرح وقراءة الصفحة 43 - شرح الكلمة وضدها أمام # خلف - فوق # تحت - أمام # خلف - يضحك # يبكي - يحب # يكره - افتح # أغلق - ادخلوا # اخرجوا.	-----
	1- قراءة الصفحة 42 + 43 2- تسميع الكلمة وضدها - فوق # تحت - أمام # خلف - يضحك # يبكي يحب # يكره - افتح # أغلق - ادخلوا # اخرجوا.	-----
	1- قراءة الصفحة 42 + 43 من قبل التلميذات. 2- تسميع الكلمة وضدها - فوق # تحت - أمام # خلف - يضحك # يبكي يحب # يكره - افتح # أغلق - ادخلوا # اخرجوا. 2- تسميع نشيد المدرسة هي جَنَّتِي يَا إِخْوَتِي فِيهَا الْأَقْيِ بَغِيَّتِي أَعْدُوا إِلَيْهَا ذَاهِبًا وَنَفَاتِرِي بِحَقِيَّتِي فِيهَا عِذَاءٌ قُلُوبِنَا وَبِهَا ضِيَاءُ الظُّلْمَةِ 3- توضيح ألف الفارقة بعد واو الجماعة (أسرعوا- ادخلوا)	-----
	- قراءة الصفحة 42 + 43 من قبل التلميذات. 2- تسميع الكلمة وضدها - فوق # تحت - أمام # خلف - يضحك # يبكي يحب # يكره - افتح # أغلق - ادخلوا # اخرجوا.	-----
	إملاء الجملة التالية: (أنظر إلى الفردِ فوقَ الشَّجَرَةِ). درس 8 (تعالوا نمثل) شرح وقراءة ص 48	-----

Islamic	قرآن كريم: مراجعة سورة عبس من آية 1 - 20
	توحيد: تابع الإيمان باليوم الآخر
	فقه: مراجعة + حل تمارين
	حديث: البركة في الطعام
	قرآن تلاوة: سورة الحشر من آية 22 - 24